
Bestyrelsesmøde tirsdag den 10. juni 2025 kl. 10.00 hos formanden.    

I mødet deltog.: Anette Matzon, Torben Matzon, Ole Strøm og suppleant Jette Schultz 

  Dagsorden. Beslutning: 
1. 

Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 

30. april 2025. 

 

Referat godkendt 

  

2. 

Status på opgaveliste på udestående opgaver 

efter markvandringen den 14. april 2025. 

 

Vi har ikke modtaget en status fra inspektøren. 

Der aftales et møde med inspektøren om 

opgaver og samarbejde om disse. 

 

3. 

Sommerfest 2025 afholdes lørdag den 9. august 

2025  

 

Invitation omdeles. Torben og Anette sætter 

borde, stole og lyskæder op og sørger for 

blomsterdekoration. 

Jette sørger for duge og servietter. 

Birthe og Anette M hjælper med udskæring af 

grisen.  

Telt, borde, stole samt mad er bestilt den 6. maj 

2025. 

4. 

Afdelingsjubilæum 25. år den 31. august 2026. 

Gæstetaler og evt. gæster.   

 

Gæstetaler bliver formanden for organisations-

bestyrelsen Anne-Lise Lyngkilde, derudover 

inviteres Hans Peter Hollænder og Bjarne 

Pederen til jubilæet. 

5. 

Arbejdsdag den 8. maj 2025, 11 beboere, samt 

gårdmanden var i aktion. 

 

Formanden laver en artikel om aktiviteten til 

SØBO Nyt i juni 2025. Ligeledes laves en 

artikel om bådlauget til næste udgave om et 

1/2år. 

6. 

Revision af Ordensreglerne for afdeling 29, 

fremsendes efterfølgende til behandling på 

afdelingsmødet den 4. september 2025  

 

Ændringer gennemgået og rettes til. Sendes som 

forslag til behandling på afdelingsmødet 4/9. 

Torben sender det til adm. til videre 

foranstaltning  

7. 

Bestyrelsen har den 14. april 2025 haft et møde 

med Inspektør Karsten Gjerlevsen mht. tidsplan 

og pris for fugningsprojektet og arbejdets 

igangsættelse og udførsel etc. jf. beslutning den 

5.september 2024, samt møde 14. oktober 2024,  

 

Vi har ikke modtaget en status fra Karsten. 

Torben aftaler et møde for bestyrelses med 

Karsten. 

8 

Repræsentantskabsmødet den 12. maj 2025, 

afholdtes i Augustenborg Hallen.  

 

Ole Strøm blev genvalgt til 

organisationsbestyrelsen for en to årigperiode. 

 

 



9. 

Møde med Trafikplanlæger Thomas Svendsen, 

afholdt den 20. januar 2025 ang. skiltning, 

fremkommelighed og belægning og nedkørsel 

til forkanten fra parkeringspladsen v/Fregatten? 

  

Kommunen har travl med Nordborg Ressort 

Opgaven er igangsat, men der er ingen termin. 

10.  

Bestyrelsen har udarbejdet et oplæg angående 

ladestanderne til Organisationsbestyrelse.   

 

Sendes til H.P. Hollænder til videre behandling i 

organisationsbestyrelsen som afholder møde 

4/8. 

 

11. 

Egon Nielsen døde den 19. 2025. Bisættelsen 

har fundet sted den 23. maj 2025 

 

Bårebuket er sendt fra afd. 29 

 

12. 

Banedanmark tilskrevet den 3. juni 2025 

angående skråningen mellem dem og os.  

 

Retursvar fra Bane Danmark 6/6. Naboer til 

banen er velkomne til at beskære generende 

planter og træer i skel. Ole udarbejder forslag til 

behandling på afdelingsmødet. 

 

13. 

Onsdag den 28. maj 2025, blev flagstangen gjort 

grundigt ren, gammel flagsnor og vimpel skiftet.  

Birthe Dubbe har sagt ja til jobbet som flaggast 

 

Taget til efterretning. 

Flaggast vælges på det kommende 

afdelingsmødet. 

 

 

14.  

Besigtigelse af egnet sten ved Jagten og evt. 

flytning af denne til Fregatten ifm. Opsætning af 

navneplade fra Byggeriet indvielse. 

 

 

Velegnet sten fra Jagten flyttes til Fregatten. 

Gorrin bedes udføre flytteopgaven. 

Med venlig hilsen 

Anette Matzon 


